
DORPSRAAD 

ZIJTAART 

[N 279) WerkgroepN279@Zijtaart.nl 

Dorpsraad Zijtaart 

— 

werkgroep 
N279 

Aan: Raads- en commissieleden 
gemeente Meierijstad 

Via: Griffie 

Van: 
Dorpsraad Zijtaart, werkgroep 

N279 

Betreft: Reactie 
op 

“Raadsinformatiebrief N279” 

Datum: 27 februari 2025 

Geachte 

gemeenteraads- 

en 

commissieleden, 

Graag 
wil ik u 

wijzen op 

de raadsdesinformatiebrief van 18 februari 2025 over het 

proces 

en de betrokkenheid 

van de 

gemeente bij 
het 

provinciale project 
N279. Ik hanteer bewust de term desinformatie omdat in de brief 

precies 
niet staat wat in de motie 

gevraagd 
is 

namelijk 
informatie verstrekken over hoe de 

gemeente 
de 

verkeersproblematiek 
van 

Veghel 
eerst onderzoekt en daarna meeneemt in de 

gesprekken 
met de 

provincie. 
In 

de raadsinformatiebrief 

krijgt 
u 

daarentegen 
informatie die al 

lang 
bekend is en voor iedereen 

vrijelijk 

beschikbaar is 

op 

de website van de 

provincie 
over het standaard 

proces 

en de 

doorlooptijden. 
Dat is daarmee 

geen 
extra informatie voor u allen. 

Het 

lijkt 
er dus 

op 

dat u allen na het verhitte debat in 

slaap gesust 
wordt door een brief waarin de 

vraag 

en 

opdracht 
ontweken worden en waarin slechts met één 

regel 
verwezen wordt naar de 

uiteindelijke 
echte 

vraag 

en 

zorg 

over de totale 

verkeersproblematiek 
in 

Veghel, 
daar wordt 

vervolgens 
ook 

geen 

antwoord 

op 
gegeven. 

Ik 

wijs 
u 

op 

de 

insprekers 
van de 

commissievergadering 
die u hebben 

meegenomen 

in de 

zorg 

die 

bij 
de 

inwoners leeft: van een drukke 

huidige 
N279, 

een overvolle 

Erpseweg, 
de 

(haak) 
Rembrandtlaan en 

Taylorbrug 

naar de 
Corridor, 

het 

sluipverkeer 
door 

dorpen 
en 

wijken 
en niet te 

vergeten groeiende 
industrieterreinen waar 

niets aan de 

wegstructuur 
verbeterd is. 

Ik wil u dan ook 
met 

klem 
namens 

alle 

dorps 

en 

wijkraden vragen 

om naar 

aanleiding 

van 
deze 

raadsinformatiebrief 
extra 

informatie 
over 

het 

daadwerkelijke onderwerp 

te 

vragen 

en ervoor te 

zorgen 
dat de 

gemeente 
de 

verkeersproblematiek daadwerkelijk 
in kaart 

gaat 
brengen 

en 
u als raad daarvan 

op 
de 

hoogte 

gaat 
stellen. We 

wijzen 
u ook 

graag 
op 

externe 

hulp 
die de 

gemeente 
volgens 

ons 

goed 
kan 

gebruiken 

om met 

een 

plan, 

en 
dus niet alleen 

een 

visie, 
te 

komen. 

Dit alles zodat als de 

provincie 
komt 

met 
varianten u als 

gemeente 
ook 

voor 
iedere variant 

een 

passend 

en 

aansluitend 

verkeersplan 
heeft 

wat 
u in het 

overleg 

met 
de 

provincie 

ter 
tafel kunt 

brengen. 
Zodat 

met 
de 

aanleg 
van de nieuwe N279 waar dan 

ook, 
voor de inwoners van 

Veghel 
en 

omliggende dorpen 
ook bestaande 

verkeersproblemen opgelost 
worden en daarmee ook hun 

zorgen 

over leefbaarheid. 

Laat u niet in 

slaap 

sussen want er 

gaat 
kostbare 

tijd 
verloren. 
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